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O B E C     Ž I T A V A N Y 

 
 

Z á p i s n i c a   č.  4/2015 

zo štvrtého zasadania Obecného zastupiteľstva  

v Žitavanoch konaného dňa 4. júna 2015 

 v Kultúrno – spoločenskom zariadení 

v Žitavanoch 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
v Žitavanoch,  dňa 09. 06. 2015 
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Zápisnica  
zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Žitavany,  

konaného dňa 04. 06. 2015  o 18:00 hod.  
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:      Poslanci :  Ing. Ľuboš Daniš, Mgr. Edita Grzybová, Roman Ondriaš,  

               Mgr. Mária Molnárová, Mária Gálová, Ing. Milan Barabáš 

Neprítomný:     Bc. Ján Barát, Pavel Chren, Pavol Čepček  

 

Ďalší prítomní:  IC lic., Mgr., Ing. Jaroslav Dubec, hlavný kontrolór obce  

                            Ing. Regina Kissová, zam. obce 

                            Bc. Lenka Štullerová, zam. obce 

 

Verejnosť:       Jozef Dobiaš, Dominik Obert, Ján Kováč     

 

 

 

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Vystúpenie občanov obce 

5. Interpelácie 

6. Kontrola plnenia uznesenia Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch č. 23/2015 zo dňa 21. 

mája   2015  

7. Návrh na rozpočtové opatrenie 2/2015 v rozpočte Obce Žitavany na rok 2015 

8. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

 

Rokovanie OZ otvoril Ing. Ľuboš Daniš, zástupca starostu obce. Oboznámil prítomných, že 

z dôvodu neprítomnosti starostu obce je poverený vedením obecného zastupiteľstva. Privítal 

všetkých prítomných.  Ing. Ľuboš Daniš konštatoval, že počet prítomných poslancov je 6, poslanci 

Bc. Ján Barát, Pavel Chren a Pavol Čepček sa ospravedlnili. OZ je uznášania schopné. 

 

 

K bodu 2. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky  

 

Návrhová komisia:         predseda: Mária Gálová 

         členovia: Ing. Ľuboš Daniš, Mgr. Edita Grzybová 

Overovatelia zápisnice:  Roman Ondriaš, Mgr. Mária Molnárová 

Zapisovateľka:                Bc. Lenka Štullerová 
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K bodu 3. Schválenie programu rokovania 

 

Predložil zástupca starostu obce Ing. Ľuboš Daniš. 
 

NAVRHNUTÝ PROGRAM ROKOVANIA: 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Vystúpenie občanov obce 

5. Interpelácie 

6. Kontrola plnenia uznesenia Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch č. 23/2015 zo dňa 21. 

mája   2015  

7. Návrh na rozpočtové opatrenie 2/2015 v rozpočte Obce Žitavany na rok 2015 

8. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

Uznesenie č. 28/2015 :   

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

program rokovania 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Žitavany. 

 

 

Hlasovanie:    

Za: 6 
Ing. Ľuboš Daniš, Mgr. Edita Grzybová, Roman Ondriaš, Mgr. 

Mária Molnárová, Mária Gálová, Ing. Milan Barabáš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Bc. Ján Barát, Pavel Chren, Pavol Čepček 

    

 

K bodu 4. Vystúpenie občanov obce 

 

Ing. Ľuboš Daniš - Odovzdávam slovo občanom.  

Dominik Obert – V mene AUTOMOTO KLUBU pozývam poslancov obecného zastupiteľstva na 

členskú schôdzu AUTOMOTO KLUBU Žitavany, ktorá sa uskutoční 12. júna 2015 o 18-tej 

hodine, v bývalej Materskej škole na Opatoveckej ulici. Budem rád, keď sa členskej schôdze 

zúčastnia aj poslanci obecného zastupiteľstva. 

 

K bodu 5. Interpelácie 

 

Ing. Ľuboš Daniš – V mene poslancov obecného zastupiteľstva ďakujem AUTOMOTO KLUBU 

Žitavany za pozvanie na členskú schôdzu. Je možné stretnutie iba s výborom AUTOMOTO 

KLUBU v prípade, ak by bol záujem zo strany poslancov? 

Dominik Obert -  Nie je to problém. 
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Mgr. Edita Grzybová – Bolo by výhodnejšie stretnutie poslancov obecného zastupiteľstva 

s výkonným výborom AUTOMOTO KLUBU osamote. Bol by priestor na rokovanie a na 

dohodnutie stanoviska. Vyprosím si, aby ma niekto na facebooku urážal. Na predošlom obecnom 

zastupiteľstve som sa zdržala hlasovania a  nevyjadrila som sa k hlasovaniu, aby som 

nepodnecovala ďalšie vášne a útoky. 

Roman Ondriaš – Tiež ma niekto upodozrieva, že prijímam úplatky od p. Petra Ondriaša. Je to pre 

mňa urážka a vôbec to nie je pravda. 

Mgr. Mária Molnárová – My nie sme proti zámeru AUTOMOTO KLUBU Žitavany, zdržali sme 

sa hlasovania, pretože máme určité výhrady. 

Ing. Milan Barabáš – Ako sa postupuje s kontrolou plynu v Obecnej hale?  

Ing. Ľuboš Daniš - Na budúci týždeň by to mali prísť pozrieť odborníci.  

Roman Ondriaš – Mám ponuku, kto by mohol odber plynu v Obecnej hale odborne skontrolovať, 

ale presnejšie informácie budem mať na budúci týždeň. 

Hlavný kontrolór p. Dubec – Je potrebné skontrolovať merače plynu, aby nedošlo k únikom. VZN 

o odpadoch, ktoré sa v predošlom obecnom zastupiteľstve neschválilo musíme riešiť. Je dôležité, 

aby sa k tejto téme zvolala komisia. Menia sa podmienky platenia odpadov, a potom to môže byť 

rapídna zmena.  Je potrebné hľadať riešenia separácie.  

Mgr. Edita Grzybová – Áno, je potrebné separovať, aby sme ušetrili. Naše VZN je vraj 

protiprávne,  ale  nové VZN o odpadoch sa odvoláva na pôvodne platné zákony. Je zbytočné 

schvaľovať teraz jedno VZN a v októbri druhé, po novele zákona. Je potrebné učiť ľudí, aby 

rešpektovali separovanie, a aby nevznikali čierne skládky. 

Ing. Milan Barabáš – Zbytočne budem separovať, keď na konci roka budú rozdelené poplatky 

medzi všetkých rovnako, aj tých, ktorí vôbec neseparujú odpad. 

Roman Ondriaš –  Je potrebné rozšíriť viac osvetu na separovanie. 

 

K bodu 6. Kontrola plnenia uznesenia Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch č. 23/2015 zo 

dňa 21. 05. 2015 

 

Ing. Milan Barabáš – Kúpna zmluva je už uzavretá, podpísaná a nehnuteľnosť je vyplatená? 

Ing. Ľuboš Daniš (zástupca starostu obce) – Áno, kúpna zmluva je podpísaná a kúpna cena 

zaplatená.  

 

OZ prerokovalo kontrolu plnenia uznesenia, ktorá sa týkala návrhu na nakladanie 

s nehnuteľnosťou vo vlastníctve obce Žitavany (k. ú. Kňažice, parc. č. 323/4, Zdenko Antolík).  

 

Uznesenie č. 29/2015 :   

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. a § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 o majetku obcí v z. n. p. 

 

k o n š t a t u j e ,  ž e 

 

uznesenie č. 23/2015-OZ je splnené. 

 

Hlasovanie:  

Za: 6 
Ing. Ľuboš Daniš, Mgr. Edita Grzybová, Roman Ondriaš, Mgr. 

Mária Molnárová, Mária Gálová, Ing. Milan Barabáš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3  Bc. Ján Barát, Pavel Chren, Pavol Čepček 
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K bodu 7. Návrh na rozpočtové opatrenie 2/2015 v rozpočte Obce Žitavany na rok 2015   

 

Ing. Ľuboš Daniš – Návrh na rozpočtové opatrenie bol prerokovaný na zasadnutí Obecnej rady 

a doporučujem ho schváliť. 

Mgr. Edita Grzybová – Požadovala vysvetlenie k presunu prostriedkov z položky „Neziskovým 

organizáciám – Benát“ na položku „Reprezentačné“. Dotaz k tejto otázke doplnil aj Ing. Barabáš. 

Ing. Kissová zodpovedala na prednesené otázky. 

Ing. Regina Kissová – Doplňujem predložené rozpočtové opatrenie  s tým, že použitie prostriedkov 

fondu opráv sa delí na dve položky, a to 633004 „Všeobecný materiál“ (oprava vodárne ZŠ) 

a 635006 „Budov, priestorov a objektov“. 

 

Uznesenie č. 30/2015 :   

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

s ch v a ľ u j e  

 

rozpočtové opatrenie č. 2/2015 podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Ing. Ľuboš Daniš, Mgr. Edita Grzybová, Roman Ondriaš, Mgr. 

Mária Molnárová, Mária Gálová, Ing. Milan Barabáš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3  Bc. Ján Barát, Pavel Chren, Pavol Čepček 

 

Po oficiálnej časti prišiel na obecné zastupiteľstvo pán Ján Kováč 

 

Ján Kováč – Obecného zastupiteľstva sa zúčastnil od 18:25 hod.. Brat zdedil dom na Opatoveckej 

ulici a máme záujem o predaj. Obec môže predložiť projekt a žiadať o dotácie a nehnuteľnosť 

môže kúpiť iba za cenu podľa znaleckého posudku.  

Hlavný kontrolór p. Dubec – Viete približnú cenu domu? 

Ján Kováč – Cena domu je okolo 55 000 €, je to rozloha 9 árov. Ako jednu z možností ponúkam  

predaj domu osobe, ktorá má záujem o kúpu, ale s tou podmienkou, že to chce kúpiť ako pozemok 

na byty, ktoré by mohli byť v správe obce. Bolo by dobré poinformovať sa, čo presne je správa 

bytov a čo všetko do toho spadá. Osobne by som bol  rád, keby sa dom využil na účely 

poskytovania služieb dôchodcom.  

Ing. Ľuboš Daniš – Do kedy potrebujete  vedieť stanovisko p. Kováč? 

Ján Kováč – Neurčujem termín, podstatné je, aby ste sa dohodli a premysleli si to. 

 

K bodu 8. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

Zástupca starostu obce Ing. Ľuboš Daniš poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené  o 18:35 hod. 
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Zapísala:  

Bc. Lenka Štullerová           ....................................... 

                          

 

 

 

                                                                                 ....................................................     

                                                                                                       starosta obce 

 

 

 

Overovatelia:  

Roman Ondriaš                    ........................................ 

Mgr. Mária Molnárová        ........................................ 
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Doložka k zápisnici zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Žitavany, 

konaného dňa 04. 06. 2015  o 18:00 hod.  
 

K bodu 5. Interpelácie 

 

riadok 16  

Roman Ondriaš – Mám ponuku, kto by mohol odber plynu v Obecnej hale odborne skontrolovať, 

ale presnejšie informácie budem mať na budúci týždeň.  

 

 

Roman Ondriaš sa k tejto téme nevyjadril. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

09. 06. 2015        ...................................... 

                  Roman Ondriaš 

 

 

 

 

 

 

 

 


